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ســپهرغرب، گــروه خبــر: مســئول بســیج رســانه اســتان 
همدان با اشــاره به برگــزاری ویژه برنامه روز خبرنگار در پنجم 
مردادماه و ســالروز عملیات مرصاد، گفــت: معاون پارلمانی 

رئیس جمهور میهمان اهالی رسانه همدان خواهد بود.
ناصــر قوامــی در جمــع خبرنــگاران بــا بیــان اینکــه نــگاه 
بســیج رســانه ایجاد بســترهای لازم برای ایفــای نقش جدی 
اهالی رسانه اســت، اظهار کرد: با پیگیری های صورت گرفته و 

اقدامات انجام شده در یک سال گذشته تلاش کردیم تا برای 
منزلت اصحاب رسانه اقدامات جدی انجام پذیرد.

وی مراسم روز خبرنگار را روز تجدید پیمان اصحاب رسانه 

بــا حقیقت و راســتی برشــمرد و گفت: تلاش شــده اســت تا 
امســال برنامــه روز خبرنگار به صــورت ویژه و متفــاوت برگزار 

شود.

مســئول بسیج رســانه همدان با اشاره به حضور معاون 
پارلمانــی رئیس جمهور به عنوان میهمان ویژه برنامه بســیج 
رســانه برای اهالی رسانه اســتان، ادامه داد: امسال به دلیل 
تقارن روز خبرنگار با ایام شــهادت ســید و ســالار شهیدان، بر 
آن شــدیم این ویژه برنامه در تاریخ پنجم مردادماه مصادف 
بــا روز عملیــات غرورآفریــن مرصــاد و بــا حضــور مســئولین 

کشوری و استانی برگزار شود.

لالجیــن  دســتی  صنایــع  دلالان  مقابــل  در  گــزارش: 
می ایستیم

جــای  جــداً  کنیــد،  کاری  چنیــن  بتوانیــد  اگــر   
دست مریزاد دارد.

خبر و گزارش: عجز همدان در برابر مسائل ترافیکی
هریــک  و  شــده  فقیــر  مــردم  چــون  باباجــون   

اتومبیلی شخصی خریده اند!
براســاس  همــدان  بــه  آب رســانی  منطقــه ای:  مدیــر 

استاندارد است
 شــما برای ما آب برســانید، قبول داریم کمی هم 

استاندارد باشد!
علــی  می شــود  جهــان  کل  شــعار  روزی  مناســبت: 

علیه السلام
 آیا شــنیده اید شــعار مارکس هم اعتقاد به امام 

علی )ع( بوده است؟
حوادث پلیسی: دستگیری اوباش قمه کش در ملایر

 تا می توانید قمه را هم گران کنید تا نتوانند تهیه 
کنند.

توان یاب بهزیســتی: ثابــت کردیم معلولیت نتوانســتن 
نیست

 قبــول کنیــد اثبــات بیشــتر توانســتن اســت، اگر 
سالم ها بفهمند!

چــه  دولــت  از  سیاســی  گرو هــای  و  احــزاب  سیاســی: 
می خواهند

 غالباً می خواهند برای حزب خود دیده شــوند تا 
کم نیاورند.

معاون اقتصــادی: افزایش 40 درصــدی خرید گندم در 
استان همدان

 طبیعتــاً قیمت خریــد دولت که بالا میره، دســت 
دلالان کوتاه میشه.

طرح هــای  بیشــترین  اســدآباد  شهرســتان  فرمانــدار: 
نیمه کاره را دارد

کرده ایــد  کاری  کنیــد  تمامشــان  بتوانیــد  اگــر   
کارستان در این تابستان!

شــورای راهبردی روابط خارجی: آماده از سرگیری روابط 
با عربستان هستیم

 بــه شــرطی کــه هرچــه زودتر دســت از ســر یمن 
مظلوم بردارند.

بهداشــت و درمان: واکسن یادآور و ماسک را فراموش 
نکنید

 وگرنــه بــرای ادامه حیــات احتمالًا به فراموشــی 
می روید!

علم و دانش: اینترنت اساتید دانشگاه فیلتر نمی شود
 قابل توجه دانشــگاهیان برای اســتفاده صحیح 

از جایگاه خود.

تلخکخان

استاندار همدان:
80 واحد تولیدی غیر فعال استان 

به چرخه تولید بازگشت

ســپهرغرب، گــروه خبر: اســتاندار همــدان گفت: 80 
واحــد راکد در بخش هــای مختلف صنعتی و کشــاورزی 
در این اســتان از آبان ماه سال گذشته تاکنون به چرخه 

تولید بازگشت و فعال شد.
»علیرضا قاسمی فرزاد« روز سه شنبه در هجدهمین 
جلســه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید استان همدان 
بــا اشــاره بــه اینکــه دولــت احیــای واحدهــای راکــد و 
نیمه فعــال را در اولویــت کاری خــود قرار داده اســت و 
همــه مدیران دســتگاه های اجرایــی نیز بایــد فعال تر از 
گذشــته عمل کنند، اظهــار کرد: در بدو ورود به اســتان 
با بررسی هایی که انجام شده، 200 واحد تولیدی راکد و 
غیر فعال شناسایی و با پیگیری های صورت گرفته بیش 

از 80 واحد به چرخه تولید بازگردانده شد.
وی تصریح کرد: حمایت همه جانبه از تولید به عنوان 
یکی از اولویت ها برای توسعه تولیدات داخلی و برطرف 
کردن مشکلات بخش تولید و صنعت استان در دستور 
کار قــرار گرفتــه و در ماه هــای اخیــر این مهــم به صورت 

واقعی تر درحال نمود است.
اســتاندار همدان بــا تأکید بر اینکه راهبــرد اصلی در 
ســتاد تســهیل و رفــع موانع تولیــد اســتان بازگرداندن 
واحدهــای تولیــدی راکد بــه چرخه تولید اســت، افزود: 
تــلاش و پیگیری هــا تا احیــای کامل واحدهــای تولیدی 
راکد و بازگشت به چرخه تولید و فعال کردن واحدهای 

تولیدی نیمه فعال ادامه دارد.
* از گــره مشــکلات چهــار واحــد تولیــدی در اســتان 

همدان گره گشایی شد
قاســمی فرزاد با اشاره به اینکه گره از مشکلات چهار 
واحــد تولیدی اســتان همدان باز شــد، اظهــار کرد: این 
واحدها در مسیر فعالیت خود با موانعی مواجه بودند 
که در ســتاد تســهیل و رفع موانع تولید بررسی و گره از 

مشکلاتشان باز شد.
وی از پرداخــت 9 میلیــارد تومــان تســهیلات از محل 
رونق تولید به دو واحد تولیدی استان همدان خبر داد 
و افزود: مقرر شــد که پنج میلیارد تومان از آن به عنوان 
ســرمایه در گردش و چهار میلیارد تومان سرمایه ثابت، 

به دو واحد تولیدی در استان پرداخت شود.
استاندار همدان خاطرنشــان کرد: دو واحد تولیدی 
حریــم جاده را رعایت نکــرده و احتمال ایجاد مخاطراتی 
بــرای خودروهای عبــوری را ایجاد کرده بودنــد که مقرر 
شــد طــی مهلــت داده شــده اقدامــات مقتضــی را در 

راستای حفظ حریم جاده انجام دهد.
واحــد  مجموعــه  یــک  کــرد:  اظهــار  قاســمی فرزاد 
تولیدی نیز که از پســماندهای رهاشده در محیط زیست 
اســتفاده بهینــه می کرد، مقرر شــد پروانــه آن ظرف یک 

هفته از سوی صمت و محیط زیست اصلاح شود.
وی با اشــاره به اینکه واحدهای تولیدی که آلایندگی 
دارنــد ضمن همکاری های لازم با محیط زیســت اســتان 
بایــد بــرای نصب فیلتراســیون اقدام کنند، خاطرنشــان 
کرد: مجوز لازم برای یک واحد تولیدی شــن و ماســه به 

شرط رعایت مباحث زیست محیطی صادر شود.
اســتاندار همدان با تأکید بر حفظ حریم و پاک سازی 
جــاده از هرگونــه فــروش اجنــاس و حادثه ســاز بــودن 
فروش اقلام و اجناس گوناگون در حریم جاده، تصریح 
کرد: راهداری و پلیس راه از فروش اجناس در کنار جاده 
جلوگیــری کنــد، مگر اینکــه در محل های تعبیه شــده با 

رعایت استانداردهای خاص باشد.

خبر

خبــــــر

نماینده مردم همدان و فامنین در مجلس شورای اسلامی

مالک کیوان بهانه ای برای عدم تولید و جذب کارگر ندارد
اقدام نشود، برخورد قضائی می کنیم

ســپهرغرب، گروه خبر: نماینده مردم همدان 
و فامنیــن در مجلــس شــورای اســلامی گفت: با 
پیگیری هــا، مالک شــرکت کیــوان امــروز بهانه ای 
بــرای عدم راه انــدازی واحد تولیدی خــود ندارد؛ 
چراکــه مشــکلات را حــل کردیــم و بایــد فرصــت 
شــغلی چندصدنفــری را ایجاد کند کــه اگر نکند، 

برخورد قضائی می شود.
حجت الاســلام احمدحســین فلاحی در جمع 
خبرنگاران با اشــاره به ظرفیت های بالای کشــور، 
اظهــار کرد: با این امکانات هر کاری امکان تحقق 
دارد و هیــچ کاری نشــدنی نیســت، معتقــدم بــا 
ظرفیت هــای موجــود بســیاری از اهــداف بدون 

مذاکره هم قابل تحقق است.
وی بــا اشــاره بــه اینکــه برخــی از پروژه هــای 
اســتانی بعــد از ســال ها هنــوز محقق نشــده و 
بیت المال به هدر رفته اســت، گفت: پروژه تأمین 
آب شرب همدان مصوبه سال 83 در سفر مقام 
معظــم رهبــری به اســتان بــود که هنــوز محقق 

نشده است.

   6 ســال بــرای تأمین آب همــدان کاری 
نشد

نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
شورای اســلامی با بیان اینکه تقریباً طی 6 سال 
اخیــر پیگیری برای آب اســتان در حــد صفر بوده 
اســت، افزود: در دولت جدیــد با بازدید وزیر نیرو 
از ســد همدان، مصوباتی در تأمین آب داشــتیم 

و کار پیش رفت، اما متأسفانه روند کُند است.
وی بــا تأکیــد بر اینکه اعتراض خــود را به وزیر 
نیــرو در این خصوص اعلام کــردم و پیگیر اجرای 
آن بودیم، گفت: مدیری که ترک فعل داشــت، به 
دستگاه قضا معرفی کردم و پرونده برای ایشان 
تشــکیل شده اســت؛ وظیفه تأمین آب، به عهده 
شــرکت آب منطقــه ای بوده که کوتاهی شــده و 
اخیراً نیز کار به آب و فاضلاب محول شده است.

   اعتبــار پیش بینی شــده بــرای کنارگــذر 
غربی از 20 میلیارد به 400 میلیارد تومان رسید

حجت الاسلام فلاحی با اشــاره به اینکه پروژه 
بعدی ســفر رهبــری کنارگــذر غربی بــود، افزود: 
به خاطر برداشت های اشتباه کنارگذر غربی را نیز 
خواباندنــد، با 20 میلیارد تومان می شــد هشــت 
امــروز پیش بینــی  امــا  انجــام داد،  کیلومتــر کار 

می شود با 400 میلیارد تومان انجام شود.
وی بــا بیــان اینکــه چــرا باید در شــهر همدان 
اقدامــات بــدون کارشناســی باشــد؟ ادامه داد: 
به ترتیب پُل های زیادی را در سطح شهر زده اند و 
پــروژه کنارگذر غربی را خوابانده اند که این باعث 
شــده خودروهای سنگین نیز از داخل شهر عبور 

و ترافیک زیادی را ایجاد کنند.
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
شــورای اســلامی با اشــاره به اینکه پیگیری های 
زیاد باعث شــده امروز کنارگــذر غربی به دغدغه 
مســئولان استانی تبدیل شــود تا جزء طرح های 
پیگیــری ســفر رئیس جمهــور قــرار دهنــد، گفت: 
امــروز بــرای پســت های بــرق نیــز دچــار مشــکل 
هســتیم کــه بایــد اقدامــات پســت های جدیــد 

خصوصاً پست شهیدهمدانی تسریع  شود.
وی بــا بیــان اینکــه فــردی معــدن اســتان را 
بــه دســت گرفته و ســهم دولتــی را هم نــداده و 
امــروز طلبکار اســت، خاطرنشــان کــرد: هیچ یک 
از مســئولان دنبال گرفتن ســهم معدن اســتان 
نبوده انــد کــه اگر ســهم دولتی داده می شــد، با 
هزینه آن می شد کارهایی انجام داد و پروژه هایی 

هم تعطیل نمی شد.

   دادستانی پیگیر باشد اموال دولتی از 
معدن برگردد

اینکــه  بــه  اشــاره  بــا  فلاحــی  حجت الاســلام 
معــدن کار کوه را خورده و یک ریال هم نداده که 
به دادســتان نامــه زدیم و پیگیر هســتیم، گفت: 
دادستانی با کمک اداره صنعت و معدن پای کار 

باشند تا اموال دولتی برگردد.
وی در بخــش دیگــری از ســخنانش بــا بیــان 
اینکه جوانان اســتان به خاطر نبود کار سرگردان 
شــهرهای دیگــر شــده اند و این مشــکل به خاطر 
واحدهــای تولیــدی اســت کــه نظارتــی بــر آن ها 
نشده است، افزود: شــرکت کیوان بدون نظارت 
خوابیــده و 500 کارگــر آن امــروز بــه 50 کارگــر 

رسیده است!

   هشدار به مالک شرکت کیوان
در  فامنیــن  و  همــدان  مــردم  نماینــده 
مجلس شــورای اســلامی عنوان کرد: بــا پیگیری 
صورت گرفته، مالک شــرکت کیوان امروز بهانه ای 
بــرای عدم راه انــدازی واحد تولیدی خــود ندارد، 
چراکــه مشــکلاتش را حــل کردیم و بایــد فرصت 
شــغلی چندصدنفــری را ایجاد کند کــه اگر نکند، 

برخورد قضائی می شود.
وی بــا اشــاره به اینکــه قبل از قانــون جهش 
مســکن پیگیر مشــکل مســکن همدان بودیم و 
20 هــزار نفر هم ثبت نام و پنج هزار نفر پول واریز 
کردنــد اما مشــکل حــل نشــد، افــزود: در دولت 

ســیزدهم هم قانون جدید آمد و پیگیری کردیم، 
اما متأسفانه بازهم مشکلاتی وجود دارد.

   تعطیلی چهارماهه شــورای مسکن در 
همدان

حجت الاســلام فلاحــی با طرح این ســؤال که 
چرا چهار ماه اســت شورای مســکن با مشکلات 
نشــده  تشــکیل  همــدان  در  مســکن  موجــود 
اســت؟ ادامه داد: شورای مســکن باید با ترکیب 
کامل تشــکیل می شد تا شــاهد رونق مسکن در 
همــدان باشــیم؛ اخیــراً بــا پیگیــری  صورت گرفته 
گفته اند قرار اســت این شــورا تشــکیل شــود که 
بایــد مطالبه باشــد تــا دو هفته یکبار تشــکیل و 

مسائل مطرح شود.
وی درخصــوص قانونــی کــه بــرای اجاره بهــا 
تعریــف شــده اســت، یادآور شــد: طبــق مصوبه 
کســی حق نــدارد اجاره بهــای منازل را در اســتان 

همدان بالا ببرد.
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
از ســاخت خانه های 110 واحدی بنیاد مســکن در 
شــهرک مدنی و شــهرک فرهنگیــان در جهت حل 
مشــکلات مســکن خبــر داد و افــزود: امیدواریم 

ساخت این مساکن سرعت یابد.
وی بــا تأکیــد بــر اینکــه شــورای مســکن باید 
مرتب برگزار شــود تا مشــورت  صورت گیرد و این 
شــورا کارســاز باشــد، گفت: چندبار اعلام کردیم 
کارگروه فنی مهندســی ما آمادگی دارد مشورت 
دهد و زمین هایی برای ســاخت مســکن معرفی 
کنــد، اما تا امــروز معاونت عمرانی اســتانداری از 
مــا درخواســتی نداشــته و وقتــی از ظرفیت های 
موجود استفاده نمی شود، قطعاً مشکلات هم 

پابرجا خواهد بود.

   زمین های اوقافی شهرک مدنی در حل 
مشکلات مسکن کارساز است

اینکــه  بــه  اشــاره  بــا  فلاحــی  حجت الاســلام 
زمین های اوقافی شهرک مدنی در حل مشکلات 
مســکن همدان کارســاز اســت، ابراز کرد: در این 
خصوص بــا مدیرکل اوقاف جلســاتی داشــتم و 
پیگیری کردم و ایشان هم حرفی ندارند و موافق 
هســتند؛ امیدواریــم هرچه ســریع تر کار توســط 
مدیــرکل راه و شهرســازی دنبــال شــود و تحقق 

یابد.
وی بــا تأکیــد بــر اینکه هنــوز مدیــرکل جدید 
مســکن و شهرسازی را ندیده ام که صحبت هایی 
در ایــن زمینه داشــته باشــیم، افــزود: امیدوارم 
زمین های اوقاف هرچه ســریع تر پیگیری شود و 
به جای اینکه دنبال الحاق باشیم، از این زمین ها 

برای مسکن استفاده کنیم.
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
در مورد انتقاد خبرنگاران نســبت به تغییر مرتب 
مدیریــت جهــاد کشــاورزی و تعییــن سرپرســت 
کار،  تعطیلــی  به نوعــی  و  ایــن مجموعــه  بــرای 
خاطرنشــان کرد: بایــد در انتخــاب مدیریت ثبات 

باشد و مدیری که می آید، برنامه هم بدهد.
وی با اشاره به اینکه امیدوارم هرچه سریع تر 
مدیــران تعیین تکلیف شــوند که مدیران ما باید 
تبدیل به احســن شــوند و معتقد به کار جهادی 
عملکــرد  ارزیابــی  درخصــوص  افــزود:  باشــند، 
مدیران، در کل کشــور فرصت یک ســاله به وزرا و 
مدیران داده ایم، بنابراین امروز سؤالات از وزرا و 
اســتیضاح آن ها در مجلس آغاز شــده که هفته 

پیش یک وزیر کارت زرد گرفت.

   برخــی از مدیــران همدان نمــره بالایی 
ندارند

حجت الاسلام فلاحی با بیان اینکه به عملکرد 
مدیران در کشــور نمره بالایــی نمی دهیم، تأکید 
کرد: در استان هم در برخی بخش ها نمره خوب 

می دهیم و برخی حوزه ها نمره بالایی ندارند.
وی در پاســخ بــه اظهــارات یکــی از خبرنگاران 

مبنی بر اینکه برخی جاها مدیران از نماینده هم 
حســاب نمی برند، گفت: بله، برخی را قبول دارم، 

اما کلیت ندارد.
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
شــورای اســلامی بــا اشــاره بــه اینکــه نیروهــای 
کارآمــد، خبــره، متعهــد و انقلابــی کــم نداریــم و 
منتقدیــم که چــرا اســتفاده نمی شــوند، عنوان 
بالایــی  نمــره  اســتان  مدیــران  بــه  بنــده  کــرد: 

نمی دهم.
وی بــا اهمیــت بــه تغییــر الگــوی مصــرف در 
اســتان، اذعــان کــرد: تأمیــن آب همدان از ســد 
تالــوار پایــدار نیســت و تنها بــرای رفــع تنش آبی 
است و باید فکر اساسی به حال آب استان کرد و 

پروژه تأمین آب پایدار داشت.
حجت الاســلام فلاحی با بیان اینکه بحران آب 
جهانی اســت و امــروز اقداماتی مثل سدســازی 
موضــوع  کــرد:  خاطرنشــان  شــده،  منســوخ 
آبخیــزداری مهم اســت و باید مورد توجه باشــد؛ 
درحــال حاضــر در یکــی از مناطــق کم آب اســتان 
برای 18 روســتای آبشــخور، پروژه آبخیزداری اجرا 

شده است.
وی بــا اشــاره به اینکه در اســتفاده از آب های 
ژرف دیگــر پــروژه آب رســانی و سدســازی مطــرح 
نیست، گفت: درحال حاضر به برخی از روستاهای 
استان با تانکر آب رسانی می شود که به وزیر هم 
گفته ایــم تأمین تانکر و نوســازی این وســایل در 

دستور کار قرار گیرد.

   روســتاهای ملحق شــده بــه شــهر در 
همدان از فاضلاب رنج می بردند

نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
شــورای اســلامی با بیــان اینکه عمــده تلاش ما 
در تأمیــن آب اســت امــا مســئله فاضــلاب نیز به 
معضلــی تبدیل شــده، افــزود: در ایــن خصوص 
300 میلیــارد تومان اعتبار ســهم همــدان و 100 
میلیارد تومان ســهم شهرســتان ملایر اســت که 
گفته ایم این مبلغ جای دیگری هزینه نشــود و در 

جای خود باشد.
وی با اشاره به اینکه برای فاضلاب شهرستان 
فامنین 101 میلیارد تومان اعتبار تخصیص یافته 
اســت، گفت: روســتاهای ملحق شــده به شهر از 
فاضــلاب رنــج می بردنــد که طــی بازدید، شــبکه 
انتقــال انجــام شــده بــود و بایــد امروز مشــکل 

فاضلاب چنین مناطقی هم حل شده باشد.
پــروژه  درخصــوص  فلاحــی  حجت الاســلام 
میدان بار نیز بیان کرد: سرمایه گذار پروژه میدان 
بار به خاطر آشنایی نزد من آمد و قرار شد در این 
شــهر ســرمایه گذاری کند، اما آقایی جو سیاسی 
داد و گفت که از ســرمایه گذار همدانی استفاده 
کنید و با تعابیر زشــتی جلوی این سرمایه گذار را 

خواست بگیرد.
نــدارم کار  اینکــه اطلاعــی  بــه  بــا اشــاره  وی 
بــا ســرمایه گذار بــه کجــا کشــید و آیا شــهرداری 
می خواهــد کار را بــا آن ســرمایه گذار انجام دهد 
یــا خیــر، اضافه کــرد: ســرمایه گذار اصلــی اصالتاً 
تبریــزی اســت و ســاکن ترکیــه کــه می خواهــد 
ســرمایه گذاری کند، اما آن هــا پیگیری هم کردند 
و دیدند که غرفه داران را دخیل نکردند و معلوم 

نیست چه کسی می خواهد خرید کند.
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
شــورای اســلامی با بیــان اینکه بیــش از دو هزار 
میلیــارد تومــان ســرمایه بــه همــدان می آیــد و 
بررســی کننــد و ببیننــد آیا به نفع اســت یــا خیر، 
گفــت: قرار شــد تهاتــر با غرفــه داران هــم انجام 

شود، اما هنوز کار انجام نشده است.
حجت الاســلام فلاحــی بــا اشــاره بــه اینکه ما 
گفتیم سرمایه از دست می رود و وضعیت میدان 
بار هم خوب نیســت و فکری به حال آنجا شــود، 
عنوان کرد: اگر می دانند به نفع همدان نیســت، 
قــرارداد را لغو کنند و بنده هیچ منافعی ندارم و 

نمی خواهم به ضرر شهر همدان باشد.

وی بــا بیــان اینکــه اگــر ســرمایه گذار داخلــی 
وجــود دارد بیایــد و تعیین تکلیــف کنند و ما هم 
حمایــت می کنیــم و ســرمایه دار موجــود را هــم 
تعیین تکلیف کنند، افزود: گاهی یک تلفن باعث 
می شــود کار به تأخیر بیفتــد و میلیاردها تومان 

سرمایه هدر برود!
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
با اشــاره به اینکه راه آهن همــدان نیز 20 میلیارد 
ایــن  را  کار  اگــر  کــه  می خواهــد  اعتبــار  تومــان 
اســتان انجام ندهد به اســتان دیگــری می برند، 
گفــت: ایســتگاهی را تکمیــل نکرده، ایســتگاهی 
را به داخل شــهر می آورند و باعث می شــوند کار 

به خوبی پیش نرود.
و  رفــت  بــالای  هزینه هــای  درخصــوص  وی 
آمــد مســافران به ایســتگاه قطــار نیز بیــان کرد: 
مســیر راه آهن مشــکل تعریض جاده داشت که 
 BRT درصورت رفع مشــکل، قرار اســت اتوبوس

هم تعریف شود.
اینکــه  بــه  اشــاره  بــا  فلاحــی  حجت الاســلام 
مشــکل همدان این اســت کــه خیلــی از کارها با 
کارشناســی پیش نرفتــه و همچنــان کارهایی به 
ایــن صــورت انجام می شــود، تصریح کــرد: حال 
بازهــم می خواهنــد بــه شــهر همــدان الحــاق و 

مشکلاتی ایجاد کنند.
وی بــا بیــان اینکــه امــروز مطــرح می کنند که 
ایســتگاه قطار را بــه کوچه گمــرک بیاورند که آن 
هم کارشناسی نیســت، درخصوص مطالبه یکی 
از خبرنــگاران مبنی بر برقی شــدن قطار همدان 
و کاهــش مســافت طی شــده افــزود: راه آهن با 
عجله و سیاســی افتتاح شد که هنوز قطار برقی 

هم دایر نشده است.
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
بــا اشــاره به اینکه هــر چیزی باید متولی داشــته 
باشــد و متأســفانه مشــکل ایــن اســت کــه در 
همه جــا اظهــار نظــر می کنیــم، گفــت: آمارهــای 
متعددی که از جمعیت و اشــتغال همدان داده 
شــده، روی تصمیم گیری ها در مورد اســتان هم 

مؤثر بوده است.
وی بــا بیــان اینکه اخیراً مرکز آمــار گفته که به 
جمعیت شــهر همدان 37 هزار نفر اضافه شده 
است، افزود: آمار جمعیت استان دقیق نیست و 
قرار شــده اســت کمیته ای در این زمینه از سوی 
مرکز آمار ورود کند و جمعیت استان احصا شود.

اینکــه  بــه  اشــاره  بــا  فلاحــی  حجت الاســلام 
اخیراً در آمایش ســرزمین همــدان زیرمجموعه 
کرمانشــاه قــرار گرفــت و مــا معتــرض شــدیم تا 
تجدیــد نظر شــود، گفــت: متولیان امــر وقتی در 
جریــان ســند آمایــش ســرزمین قــرار نمی گیرند، 
ســندی که در جهت توســعه استان خواهد بود، 

قطعاً شاهد چنین مشکلاتی هم خواهیم بود.
وی بــا بیــان اینکه مشــکلاتی درخصوص آمار 
اشتغال اســتان وجود دارد، تصریح کرد: درحال 
کشــاورزی  جهــاد  پســت های  درصــد   40 حاضــر 
اســتان خالی اســت و حــال به دنبال جــدا کردن 
جهاد از کشــاورزی هســتند تا این مشــکلات حل 

شود.

   برخی کلاس ها مختلط هستند
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
بــا اشــاره بــه اینکــه می گوینــد آموزش وپرورش 
اســتان 220 هــزار معلم کــم دارد درحالی که آمار 
بیشــتر اســت چون برخــی کلاس ها هــم مختلط 
هستند، گفت: کیفیت در آموزش وپرورش پایین 

آمده چون از هر جایی نیرو تزریق کرده اند.
وی بــا تأکیــد بــر اینکــه باید دانشــگاه شــهید 
رجایی توســعه یابد و گفتیم که 6 هزار نفر نیروی 
مازاد پیــام نور را هم به آموزش وپرورش بدهند، 
نیــروی  هــزار   50 آموزش وپــرورش  در  افــزود: 
پشــتیبانی هم کمبود اســت و جمعــاً کمبود به 

300 هزار نیرو می رسد.
* خطر در کمین خانه های منوچهری همدان

حجت الاســلام فلاحــی بــا اشــاره بــه اینکه با 
کســی عقــد اخــوت نــدارم و در انتخاب شــهردار 
هــم دخالتــی نداشــتم، گفــت: از مصوبات ســفر 
مقام معظــم رهبری به اســتان، برای شــهرداری 
تأمین آب و ســامان دهی حواشــی شــهر بود که 
بایــد مطالبه و این پروژه ها محقق شــود؛ چراکه 
به عنــوان نمونــه در منطقــه منوچهــری خانه ها 
کــف رودخانه قــرار گرفته و جمع کــردن آن ها به 

سادگی نیست.
وی با بیان اینکه در این خصوص چند جلســه 
با قرارگاه خاتم برگزار کردیم و قرارگاه می خواهد 
پای کار بیاید و تنها شهرداری باید چند تکه زمین 
بدهــد تا این مجموعــه خانه هایی را بســازد و با 
اهالــی منوچهری تهاتر کند آن هم بدون دریافت 
هزینه ای، افزود: باید حاشــیه شــهر سامان دهی 
شــود و امروز قرارگاه پای کار اســت و شهرداری، 
اســتانداری و شــورای مســکن هــم باید پــای کار 

باشند.
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
بــا تأکیــد بــر اینکــه ایــن امــکان تنهــا در اســتان 
همــدان فراهــم شــده اســت و بایــد پیگیــر بود، 
گفت: ســامان دهی حواشی شهر باید در دستور 
کار باشــد، چراکــه از چنــد منطقــه شــهر همدان 
که پیگیر شــدیم، پروژه های مســکنی که 10 سال 
پیش ســاخته شــده اند، تــا امــروز امکاناتی برای 

آن ها فراهم نشده است.
الگــو  روســتاهایی  اینکــه  بــه  اشــاره  بــا  وی 
شــده اند کــه مســئولانی را آنجــا مســتقر کنیم و 
اهالــی و دهــدار مطالباتی داشــته باشــند که در 
شــهر نیــز باید این موضــوع مورد توجه باشــد و 
مســئولان از نزدیک مشــکلات را ببیننــد، افزود: 
این مشــکلات را بایــد یک بار برای همیشــه تمام 
کنیم؛ متأسفانه در هر جایی از شهر ساخت وساز 
هســت، بدون اینکه به عواقب و تأمین امکانات 

هم فکری کنند.
بــا  اینکــه  بیــان  بــا  فلاحــی  حجت الاســلام 
پیگیــری  صورت گرفتــه ســهم آلایندگــی فامنیــن 
کــرد:  خاطرنشــان  شــد،  برقــرار  کبودراهنــگ  و 
به ســختی یــک برج هــای خنک کننــده در همدان 
مســتقر شــده، درحالــی که اراک 20 ســال اســت 
برج هایــی را فعــال دارد و باید این کار در اســتان 

همدان هم تسریع یابد تا منابع هدر نرود.
وی گفــت: درخصــوص فــرودگاه نیــز دنبــال 
و  شــد  پیگیــری  و  بودیــم  ســبک  هواپیماهــای 
خوشــبختانه سفر حج هم انجام شــد، اما کافی 

نیست و باید مورد توجه جدی باشد.
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
با بیان اینکه هنوز در همدان ساختمان استانی 
و ســتادی حــوزه خواهــران وجــود نــدارد، تأکید 
کــرد: در حــوزه  خواهــران اســتان هزینــه تأمیــن 
اســتاد پایدار وجود ندارد و طلبه های متأهل نیز 
شــهریه زیر یک  میلیون تومــان می گیرند و بیمه 
بیــکاری ندارند که متأســفانه به خاطر مشــکلات 

اقتصادی، گرایش به حوزه هم کم شده است.
وی بــا اشــاره بــه مشــکل اشــتغال جوانان و 
افزایــش مهاجرت دختران تحصیل کرده اســتان، 
گفــت: ما بــه دنبال جــذب و به کارگیــری نخبگان 
دانش بنیــان، مخترعــان و مبتکریــن هســتیم تا 

مهاجرت را کاهش دهیم.

   درمــان جانبــازان شــیمیایی و بیماران 
مبتلا به سرطان با داروی ساخت همدان

حجت الاســلام فلاحی با بیان اینکه در استان 
همدان تیمی در ملایر داریم که داروی هوشمند 
ضــد کرونــا تولیــد کردنــد و کارهــای ایــن تیــم با 
مجموعه ای انجام شده و چون وزارت بهداشت 
پشتیبانی نمی کرد قرار شد کار را رسانه ای کنیم، 
افــزود: دارویــی در همدان ســاخته شــده که در 
درمــان جانبــازان شــیمیایی و بیمــاری ســرطان 
اســتفاده می شــود و در این خصوص جلســاتی 
ایــن راســتا بــه دنبــال تأســیس  داشــتیم و در 
ایرانــی  طــب  تحقیقاتــی  بیمارســتان  نخســتین 

هستیم.
وی با اشاره به اینکه در این خصوص جوانان 
صاحب نظــر را پشــتیبانی ویــژه ای می کنیــم تا در 
کنــار واحدهایی کار به ســمت دانش بنیان پیش 
رود و قشــر تحصیلکرده بتوانند بهره هایی ببرند، 
گفــت: در حــوزه زنــان امیــدوارم مدیــرکل جدید 
بانوان اســتانداری ورود جدی داشــته باشند که 
البته هنوز ما ایشــان را ندیدیم و برنامه هایشان 

را نمی دانیم.
نماینــده مردم همــدان و فامنین در مجلس 
بــا بیان اینکــه ضعف هایی در حوزه زنان اســتان 
ایــن  در  برنامــه ای  بایــد  حتمــاً  و  دارد  وجــود 
حــوزه  در  متأســفانه  افــزود:  باشــد،  خصــوص 
زنــان اقدامــات خوبی در اســتان انجــام ندادیم 
و امیدواریــم در مدیریــت جدیــد به این مســئله 
توجه شــود که البته نهادهایی هم پیگیر هستند 
که کمک شود تا برنامه جامعی در این خصوص 

دیده شود.
وی بیان کرد: نسبت به حقوق زنان و دختران 
در همدان سال ها است انتقاد می کنم و هنوز بر 

انتقادم هستم.
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